
FAU møte tirsdag 26.04 kl.18.30  
Til stede: Anna-Elise Svenningsen, Anne Ågot Kleppa, Annika Lianes Haga, Camilla 

Bårdsløkken, Camilla Opheim Mæland, Lene Andrine Høgalmen, Mirjam Svang Korsvik, 

Morten F. Enger, Renate Hauge. 

 

SAKSLISTE 

 

• Info fra Ann – Statusrapport fra skolen: Utgikk da Ann ikke kunne møte likevel  

 

• Skolerute: Når det gjelder saken om skoleruta, som ble tatt opp igjen på møtet 

05.05.22: Dette er en sak som har vært oppe tidligere, og som vi da fikk svar på. (Les 

tidligere referat fra 25.01.22) 

 

Skolen kommer ikke til å endre skoleruta for neste år siden den allerede er lagt, men 

skal se på det for året etter igjen. Ann skal sjekke opp igjen med Joakim i AKT når det 

gjelder skoleskyss. Skolen må samkjøre med AKT om skoleruten, til og fra Holviga 

ungdomsskole. 

 

Ann sier også at det er viktig å presisere at elevene har små økter med korte 

hvilepauser. De har også mye lek i skolehverdagen. Elevene skal ha et visst timeantall 

i løpet av året som er rektors ansvar, disse timene får elevene med dagens løsning. 

Etter skoletid/ SFO er barna foreldrenes ansvar. 

 

Innspill fra FAU: Det er ikke nødvendigvis det beste for elevene å gå komprimerte 

dager fordi om det fungerer i praksis. Det er viktig at neste års FAU tar saken opp 

tidlig til neste skoleår, om det fortsatt er ønske om forandring da.   

 

• Saker fra elevrådet:  

o Ingen 

 

• Saker fra KFU  

o Mye fokus på avvik: Viktig at skolene skriver avvik når vedtak brytes pga 

økonomi. Dette er den eneste måten å synliggjøre for politikerne at 

skolebudsjett og reelt forbruk/behov ikke står i forhold til hverandre.  

 

• Ferie-SFO:  

o Skal være på Eide skole 

 

• Rapport fra 17.mai komitéen 

Har alle representantene fra hvert trinn kontroll? Lurt å allerede legge ut på 

Facebook-grupper o.l. nå. Om man ikke klarer å få nok folk til å hjelpe/stille er det vi i 

FAU som må gjøre alt selv…  



 

Liste over ansvarsområder er: 

 

1. trinn: Pynte gymsalen 16.mai. Hjelpe 6.trinn med baking av platekaker. 

2. trinn: Rigge i gymsalen/ute 16.mai. (Bord og stoler inne, stoler ute) 

3. trinn: Kiosk/iskiosk: (Lage vaktlister + planer for rigg og rydd av kiosk + koke kaffe, 

pølser) NB! Spørre andre trinn om de trenger flere folk. Forslag om at det blir 

foreldre fra 5.trinn, siden de ikke har noe. 

4. trinn: Rydde 17.mai etter at arrangementet er ferdig. 

5. trinn: Innkjøp (Pølser, brus, is, premier) 

6. trinn: Bake platekaker 

7. trinn: Leker. Elevene på 7.trinn står for gjennomføring og får 100 kr per person til 

klassekassa.  

Annet: sende programmet til trykk hos Monika Meijer Thorsen når det er ferdig. Lene 

Andrine tar ansvar for dette.  

NB! Vi holder et ekstra FAU- møte tirsdag 10.mai for å finne fram ting og å sjekke at alle har 

folk til gjennomføring av de ulike ansvarsområdene. 

 

• Evaluering av Rusken 21.april  

o Sola skinte og det var veldig godt oppmøte av små og store. Alle deltok og det 

ble gjort mye. Det ble så fint og ryddig rundt hele skolen. 

o Griller: Vi hadde 2 gassgriller, men med ett sånt oppmøte neste gang – må 

man vurdere å ha flere griller. 

o Kunne nok vært bedre organisert. Når det kom så mange som det gjorde 

kunne vi også ha fått klippet busker o.l. om vi hadde hatt riktig utstyr. Hadde 

også vært greit med trillebårer foran søppelsekker.  

 

• Innmeldt sak: Er det obligatorisk for elevene å gå i 17.mai-toget?  

Bekymring fra foreldre mtp at det fortsatt er mulig coronasmitte i omløp. Svar fra 

Ann: Det er obligatorisk for elevene å gå i 17.mai-toget. Norge har åpnet opp igjen og 

fordi om det stadig finnes corona så er det ikke lenger en epidemi. Ved evt. fritak må 

det, som tidligere, søkes permisjon. 

 

• Eventuelt  

o Saker som kommer på opp på «eventuelt» skal ikke diskuteres før på 
neste møte 

o Ønske om å starte opp igjen klubb for 5.-7.trinn i gymsalen 
o Kan FAU bidra til å fylle opp kjøkkenet nede ved gymsalen? 
o Skolefoto  

 
 

 
Referent: Lene Andrine Høgalmen 


